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      Protokoll Kommunala pensionärsrådet 

Måndag 10 februari 2020, klockan 10.00 – 12.00 

Svenljungasalen Norr, Kommunhuset 

Närvarande 

Tjänstemän:  

Elisabeth Hindelius, verksamhetschef 
Liselott Johansson, sekreterare 

Emma Vånder aktivitetssamordnare 

Julia Lindahl samhällsstrateg 
 

För socialnämnden:  
Kerstin Göss Lindh (S), ordförande 

 

För PRO:  
Christer Davidsson 

Elsa Lindqvist 
Gunvor Löfqvist 

Vera Ölander 
Mauno Lundin 

Svea Larsson Mossberg 

Rosita Svensson 
Gerd Eriksson 

 
För SPF:  

Dan Zarelius 

Kerstin Johansson 
Inger Tholin 

Anita Johnsson 
Kenth Magnusson 

Stig Svensson 

§ 1 Val av justerare och tid för justering 

Mauno Lundin utses att justera dagens protokoll. 

§ 2 Godkännande av dagordning samt tillägg av övriga frågor 

Årsbokslut och ekonomi. 

Ungdomar som besöker äldre på äldreboende, ung omsorg som Tranemo har. Har 

Svenljunga det? 
 

§ 3 Uppföljning av föregående mötesprotokoll 

Analys av brukarenkäten. 

Utbildning i tjänsten. Fråga kring möjligheter och formerna för kompetensutveckling i 
tjänsten. 
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§ 4 Svar på frågor ställda vid föregående sammanträde till Julia 
Lindahl 

Återkoppling på frågan om obebyggda tomter på Torstorp. Tomterna är fortfarande inte 

avstyckade men om intresse skulle finnas kan en intresseanmälan göras till kommunen. 
Julia visar vad som finns även i Håcksvik, Mårdaklev och Kalv. Målet är att ha säljbara 

tomter i alla kommunens byar. Det som styr vart planeringen ska göras är efterfrågan 

och politikens inriktning. Mest efterfrågan är i kommunens norra delar. 

Ett planprogram ska startas gällande Skanskatomten. En utredning av vad som är möjligt 

att bygga där. Denna plan tar ca ett år. 

Under åter kommer detaljplanen för området kring Klockaregården vara klart. 

Planläggningen av området gamla Lokstallarna är påbörjad och kommer att ta 2 år. 

§ 5 Presentation/Information från aktivitetssamordnaren 

Emma Vånder presenterar sig. Uppdraget är att samordna aktiviteter för äldre i hela 

kommunen. Innebär att anpassa aktiviteter för de som bor på äldreboende. Införa ny 

teknik som hjälpmedel och som upplevelse. Emma är involverad i uppstart av 
aktivitetshuset vid torget. Just nu görs en omvärldsbevakning och inhämtning av 

inspiration från andra kommuner. Ingen tidsplan är satt ännu för när det ska starta. 
Rådet välkomnar dialog kring utformningen. 

22 februari anordnar pensionärsföreningarna i samarbetet med Folkhälsan en seniorträff i 

Parkgården. Bland annat kan man lägga förslag på namn på nya aktivitetshuset. Temat 
för träffen är boende. 

§ 6 Prognos för förändrat (ökat) behov av särskilt boende i 
framtiden 

Rådet ställer fråga om behovet av äldreboende kommer att öka i Svenljunga kommun om 
15-20 år. Svar ges att man inte ser samma ökning i Svenljunga som andra kommuner. 

Numera när nya lägenheter byggs är kraven att dessa ska vara tillgänglighetsanpassade 
vilket gör att behovet av att flytta till en anpassad lägenhet i ett äldreboende inte är lika 

stort. 

Socialnämnden har startat upp sitt arbete med att ta fram en gemensam vision för 
framtidens äldreomsorg. 

§ 7 Hur många anhörigvårdare finns? Ersättning, stöd och 
avlastning till dessa 

Avlösning kan erbjudas och som till viss del är kostnadsfritt. Även hemvårdsbidrag, som 
är ett ekonomiskt bidrag kan erbjudas, tillika råd och stöd i sin situation.  

§ 8 Regeringens löfte om mer pengar till vård och omsorg 

Pengarnas fördelning inom kommunen kommer att fattas av kommunstyrelsen och i 
dagsläget har inga besked kommit om hur det blir. 

§ 9 Otryggheten i Svenljunga 

Reflektion på artikeln i tidningen. Socialförvaltningen arbetar inte specifikt med denna 

fråga. 
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§ 10 Uppsökande verksamhet till äldre  

Omsorgsutredarna tar kontakt i de fall någon närstående eller annan person hör av sig 
om oro för en annan person. Förvaltningens anhörigstöd informerar i olika forum om 

vilket stöd man kan få från kommunen. Informationsmaterial håller på att revideras. 
Elisabeth Hindelius återkommer i frågan om vilka informationsbrev som skickas ut till en 

viss åldersgrupp. 

§ 11 Årsbokslut och ekonomi 
Socialnämnden som helhet kommer att redovisa ett plusresultat för 2019. Äldreomsorgen 

har för första gången på flera år klarat sin budget vilket är resultatet av ett intensivt 
arbete med att ha personalbemanning som motsvarar behovet. Även arbetet med att 

samplanera personal och använda personalresurserna på bästa sätt har medverkat till ett 
bra resultat. 

§ 12 Övriga frågor 
Ungdomar som besöker äldre på äldreboende, ung omsorg som Tranemo har. Har 
Svenljunga det? 

Svar lämnas att det är en positiv aktivitet men att det inte finns plan för detta idag. 
Möjligen kan det införlivas i det som ska arrangeras i aktivitetshuset vid torget. 

§ 13 Nästa sammanträde 

11 maj kl.10.00 

 

Liselott Johansson 
Sekreterare 

 

Justeras: 
 

 

Kerstin Göss Lindh  Mauno Lundin 

Ordförande    Pensionärsrådet 


